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Zápis z 5. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 22. 11. 2023 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

Ing. Lucie Kopáčková  

Ing. Petra Olšová, Ph.D.  

Mgr. Alexandra Petrů 

Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D.  

Ing. Dita Štyvarová   

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu  

 Jonáš Jiránek    

 Ladislav Mrázik 

 Stanislav Podrábský 

    

    

Hosté:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

   Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP  

PhDr. Radek Soběhart, Ph.D. – Laboratoř behaviorálních studií FSE  

paní Miroslava Šestáková – uklízečka na FSE UJEP 

    

Omluvení senátoři a senátorky: Ondřej Černý 

                   

Neomluvení senátoři a senátorky: Josef Mergl 

 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní 

programy pro akademický rok 2024/25 

4. Čerpání FRIM 
5. Schválení kandidáta do RVŠ – informace o hlasování per rollam 
6. Informace o LABS – prezentace dr. Soběharta 
7. Různé  
 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:00 hod. Předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina 

Smejkalová přivítala nejprve všechny senátory, členy vedení fakulty a také hosty, a omluvila 

nepřítomné senátory. Dále bylo sděleno, že senátor Jonáš Jiránek t.č. na Erasmu ve 

Španělsku, bude na jednání přítomen pomocí online platformy BigBlueButton. Předsedkyně 

senátu návazně konstatovala, že se senát na svém zasedání dne 22. 11. 2023 sešel v počtu 9 

senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. Dále požádala senátora Ladislava Mrázika o 

součinnost při skrutiniu v průběhu zasedání AS FSE UJEP.   

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP sdělila senátorům, že program zasedání, který předem obdrželi, 

bude pozměněn. Z důvodu účasti senátorky Alexandry Petrů a senátorky Dity Štyvarové na 

katedrální poradě bude program zasedání upraven tak, aby se mohly obě senátorky dostavit na 

jednání o podmínkách přijímacího řízení. Dále byl do programu přidán bod Stanovení a 

schválení řádných termínů pro zasedání senátu v příštím roce. Další připomínky, ani doplnění 

ke změně programu vzneseny nebyly, a proto senát přistoupil k hlasování.  

Návrh nového programu zasedání AS FSE UJEP:  

Nový program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Schválení kandidáta do RVŠ – informace o hlasování per rollam 

4. Stanovení a schválení řádných termínů zasedání AS FSE UJEP v roce 2024 
5. Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní 

programy pro akademický rok 2024/25 

6. Čerpání FRIM 
7. Informace o LABS – prezentace dr. Soběharta 
8. Různé  

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 9; pro 9 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  
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Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání nevzešel žádný úkol.  

 

Ad 3) Schválení kandidáta do RVŠ – informace o hlasování per rollam 

Předsedkyně AS FSE UJEP informovala o výsledcích hlasování per rollam. Poděkovala 

jednak panu děkanovi a vedení fakulty za své opětovné navržení do Rady VŠ za FSE UJEP, a 

dále za zaslání návrhů na kandidáta za fakultu, a to jmenovitě senátorce Kopáčkové, senátorce  

Štyvarové a senátoru Sýkorovi. Poté poděkovala všem členům AS FSE UJEP za důvěru, 

kterou jí senátoři svým zvolením udělili. Předsedkyně senátu poděkovala také 

místopředsedkyni AS FSE UJEP Tereze Šponiarové za perfektní organizaci per rollam 

hlasování a vytvoření zápisu. Dále sdělila, že delegační lístek kandidáta za FSE UJEP byl 

předán předsedovi AS UJEP a bude v příštím týdnu na zasedání AS UJEP součástí schválení 

všech kandidátů ze všech fakult do Rady vysokých škol.   

----- 

Před dalším bodem projednávání se na senát dostavila senátorka Alexandra Petrů společně se 

senátorkou Ditou Štyvarovou, tudíž od této chvíle bylo celkově 11 senátorů přítomných na 

jednání.  

 

Ad 4) Stanovení termínů řádných zasedání AS FSE UJEP pro rok 2024  

Členové AS FSE UJEP ustanovili následující termíny řádných zasedání AS UJEP pro rok 

2024: 24. 1. 2024, 21. 2. 2024, 21. 3. 2024, 17. 4. 2024, 22. 5. 2024, 19. 6. 2024, 18. 9. 2024, 

23. 10. 2024, 20. 11. 2024, 18. 12. 2024 

Po krátké diskuzi a korekci jednoho z termínů, na který upozornila senátorka Michaela 

Jánská, přistoupil senát k hlasování: 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje následující termíny řádných zasedání AS FSE 

UJEP pro rok 2024: 24. 1. 2024, 21. 2. 2024, 20. 3. 2024, 17. 4. 2024,      

22. 5. 2024, 19. 6. 2024, 18. 9. 2024, 23. 10. 2024, 20. 11. 2024,                

18. 12. 2024 

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 10 proti 0 zdrželo se 1 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 5) Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní 

programy pro akademický rok 2024/25 

Předsedkyně senátu předala slovo proděkanovi pro studium Miroslavu Kopáčkovi, který 

velmi podrobně představil všechny uvedené dokumenty. Sdělil, že podklady jsou nově 

zpracovány tak, že každý stupeň studia má svůj samostatný dokument. Zároveň jsou 

podmínky připraveny jak pro 1. kolo, tak i případné 2. kolo přijímacího řízení. Dále 

informoval senát o tom, že na základě aktualizace příkazu rektora byl změněn poplatek za 

přihlášku, a to na částku 660 Kč. Sdělil, že se stále jedná o jeden z nejnižších poplatků 
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v porovnání s ostatními fakultami podobného odborného zaměření. Byla také představena 

změna, jež se týká zahraničních studentů a jejich možnosti při podání přihlášky. Ohledně 

obsahové stránky portfolií bylo řečeno, že došlo k redukci těchto portfolií, a to cestou 

kvantifikace. U podmínek pro magisterské programy se oproti minulému roku nic nemění – 

motivační dopis v rozsahu 200 slov. Proděkan pro studium závěrem poděkoval za pozornost, 

následně byla předsedkyní senátu otevřena diskuze. Senátor Tomáš Sýkora poukázal na to, že 

by bylo dobré pro přehlednost explicitně zmínit v poznámce zmíněná pracoviště ALTE v ČR, 

co se týče přijímacího řízení pro zahraniční studenty. Poté poukázal na to, že by mohla 

poznámka v podmínkách přijímacího řízení, mířená k navazujícímu magisterskému programu, 

znepokojit uchazeče, kteří by se pak na tomto základě nepřihlásili. K této poznámce se 

vyjádřil pan děkan utvrzením v tom, že uchazeči jsou převážně nynější studenti Bc. programu 

a těm byla situace vysvětlena. Senát poté přistoupil k hlasování, přičemž se hlasovalo zvlášť 

pro podmínky přijímacího řízení pro bakalářské programy a zvlášť pro magisterské studijní 

programy.  

 

1) Usnesení pro bakalářské studijní programy  

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložené podmínky 

přijímacího řízení pro bakalářské studijní programy na akademický rok 2024/2025 pro 

1. i 2. kolo přijímacího řízení. 

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 11 proti 0 zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

2) Usnesení pro navazující magisterské studijní programy 

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložené podmínky 

přijímacího řízení pro navazující magisterské studijní programy na akademický rok 

2024/2025 pro 1. i 2. kolo přijímacího řízení. 

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 11 proti 0 zdrželo se 0  

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

Ad 6) Čerpání FRIM 

Senát obdržel předem ke schválení dvě žádosti týkající se čerpání z Fondu reprodukce 

investičního majetku.   

1. Schválení 5% spoluúčasti FSE  na projektu Rozvoj infrastrukturního zázemí doktorských 

studijních programů na UJEP (OP JAK). Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici, 

která informovala senátory podrobněji o tomto projektu. Sdělila, že se jedná o rekonstrukci 

současné badatelny, se kterou by se mělo začít v létě příštího roku, dále představila 

vizualizaci rekonstrukce badatelny a její budoucí využití pro doktorandy i pro pořádání 

kolegií a schůzí. Paní tajemnice sdělila, že přesnou sumu pro spoluúčast FSE ještě neznáme, 

to budeme znát až po vysoutěžení prací. Celkové náklady na rekonstrukci jsou schváleny ve 

výši 2 726 382 Kč a celková spoluúčast FSE by měla být 136 319,10 Kč, z toho FRIM 

67 464,80 Kč. V tuto chvíli je senát požádán o schválení částky 70 000 Kč z FRIM FSE.  
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Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložený návrh na uvolnění 

částky 70.000 Kč z FRIM FSE.   

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 11 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

2. Žádost Ing. Libora Pacovského o čerpání částky  21 868,98 Kč.  

Senátoři obdrželi předem písemnou žádost od pana Pacovského týkající se schválení 

přeúčtování částky 21 868,53 Kč vč. DPH k úhradě z prostředků FRIM FSE. Jedná se o 

projekt REGBE – Centrum regulace a behaviorálních studií pro výzkumně zaměřené studijní 

programy UJEP. V žádosti je uvedeno, že částka na středisku vznikla chybným odúčtováním 

ze střediska investičních nákladů v měsíci říjnu a v prosinci 2021, kdy na základě výzvy 

MŠMT k vrácení části dotace bylo chybně odúčtováno jen 95 % na místo 100 %.  

Předsedkyně senátu sdělila, že pan Pacovský byl pozván na zasedání AS FSE UJEP, ale 

z pracovních důvodů se nemohl účastnit. Sdělil, že veškeré případné otázky za něj zodpoví  

Radek Soběhart. Radek Soběhart sdělil senátu, že se v podstatě jedná o doplnění rozhodnutí 

AS z roku 2018, kdy byl senát o tomto projektu informován. Proběhla diskuse, v níž se 

senátoři a senátorky ptali paní tajemnice a pana Soběharta na důvody vzniklé situace. Paní 

tajemnice s panem Soběhartem vysvětlili, že se jedná o sankci vyměřenou řídicím orgánem 

operačního programu, která však byla v účetnictví projektu odúčtována chybně pouze ve výši 

95 %, proto je nyní podána žádost k čerpání FRIM k odúčtování zbývajících 5 %.    

 

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložený návrh na žádost 

ing. Pacovského k uvolnění částky 21 868,98 Kč z FRIM FSE.   

Výsledek hlasování: přítomno 11; pro 8; proti 2; zdrželo se 1 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

 

 

Ad 7) Informace o LABS – prezentace dr. Soběharta 

V návaznosti na předchozí zasedání AS FSE UJEP vystoupil Radek Soběhart s prezentací o 

Laboratoři behaviorálních studií LABS. Představil formy spolupráce a podmínky této 

spolupráce. Zdůraznil také fakt, že se LABS nezaměřuje na lékařský výzkum, ale převážně se 

soustředí na výzkum behaviorální. Připomenul senátorům, že se s případnými dotazy na něj 

mohou kdykoliv obrátit. Předsedkyně senátu následně poděkovala kolegovi Soběhartovi za 

přednesené informace o laboratoři.    

 

Ad 8) Různé 

A) Nepořádek v prostorách fakulty  

Senátorka Kopáčková společně s paní Miroslavou Šestákovou informovaly přítomné senátory 

o problému stupňujícího se nepořádku v učebnách, na chodbách a na toaletách. O obdobném  

problému byl již senát informován dříve paní tajemnicí v březnu t.r. (viz zápis z 15. 3. 2023, 

bod Různé). V diskuzi k tomuto problému zazněly různé návrhy. Senátoři se nakonec shodli 

na návrhu senátora Tomáše Sýkory, aby pedagogové důrazně předávali tyto informace svým 
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studentům na vyučovacích hodinách a požádali je o dodržování pořádku v celé budově 

fakulty. V případě, že se situace nezlepší, senátoři se tímto problémem budou dále zabývat. 

 

B) Návrh studenta Bc. Martina Černíka 

Předsedkyně senátu předala slovo senátorce Tereze Šponiarové, která představila návrh 

studenta FSE UJEP, Bc. Martina Černíka, týkající se možnosti bezplatných licencí MS Office 

365 pro studenty FSE, a s tím související přechod od univerzitních emailů (webmail) k 

používání univerzitních emailů prostřednictvím Outlook. Návrh byl připraven velmi důkladně 

a student v něm podrobně ozřejmuje jeho předložení senátu. V diskuzi k tomuto návrhu sdělil 

pan děkan Ondřej Moc, že se již on sám v minulosti snažil tento problém za fakultu vyřešit. 

Přislíbil, že aktuálně bude danou věc řešit s panem prorektorem pro informatizaci a poté bude 

o výsledku řešení informovat jak studenta Černíka, tak také senátory a další členy akademické 

obce.  

 

C) odměny senátorům za jejich práci pro senát 

Senátor Ladislav Mrázik podal návrh na odměnu senátorům za SKAS FSE UJEP, která by 

zohledňovala jednak jejich docházku a také přípravu a práci pro senát. Domnívá se, že by 

finanční odměna mohla souviset s větší motivací studentských senátorů ohledně docházky na 

senát. Předsedkyně senátu sdělila, že podá návrh na odměnu pro všechny senátory, avšak není 

jisté, zda bude přijat, a dále, že případná odměna nemá být v žádném případě motivací pro 

práci v senátu. V následné diskuzi dále zaznělo, především od senátorky Štyvarové a 

senátorky Kopáčkové, že všichni jsme zvolenými zástupci a je to pro nás čest být součástí 

fakultního dění, moci zastupovat ostatní studenty a pedagogy na fakultě. Získáváme tím i řadu 

znalostí a dovedností, účast v senátu může být i důležitou položkou v životopisu. Prioritou 

žádného ze senátorů nemá být finanční odměna, ale samotná práce pro senát.   

 

D) Informace o konání Akademické obce FSE UJEP – středa 13. 12. 2023 od 15 hod.    

Předsedkyně senátu dále znovu zdůraznila, že se bude konat v termínu 13. 12. 2023 od 15 

hod. v místnosti M 307 Shromáždění Akademické obce FSE UJEP, přičemž pokládá za 

důležité, aby se senátoři v co největším počtu účastnili této fakultní události, která je spojena i 

s předáváním Cen děkana FSE UJEP za pedagogickou a výzkumnou činnost za rok 2023.  

 

Na závěr poděkovala předsedkyně senátu všem senátorům a hostům za účast na zasedání.  

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno v 14:10 hod. 

 

   

 

Zápis provedla: Tereza Šponiarová 

Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 


